

INNKALLING TIL ÅRSMØTE OG MEDLEMSMØTE I BREIDABLIKK HYTTEFORENING

ÅRSMØTE 2017

2. september 2017, kl 18:00

Agenda:

1. Godkjenning av innkalling og val av møteleiar
2. Årsmelding
3. Årsrekneskap 2016
4. Val av styre med varamedlemar
5. Val av revisor
6. Godkjenning av budsjett og fastsetting av kontingent for 2018
7. Andre saker
 - 7.1 Forslag om å praktisere avvikande rekneskapsår.
 - 7.2 Forslag til vedtektsendring
 - 7.3 Forslag om mylding av Gml. Geirangerveg.
8. Eventuelt

Årsmøtet vert heva.

MEDLEMSMØTE

2. september 2017

Agenda:

1. Informasjon frå feiaren i Skjåk kommune om feiing og tilsyn med eldstad.
2. Kunngjering av trekninga av trimpostane og litt informasjon om aktiviteten.
3. Presentere resultatet frå spørjeundersøkinga.
 - a. Diskutere aktivitetsnivå i hytteforeininga.
4. Kort presentasjon av den nye websida – fokus på medlemssider
 - a. Kva meiner medlemane skal ligge på medlemsinformasjon
 - b. Kva personlege opplysingar skal vi legge ut i medlemsregisteret.
5. Orienterer om søknad for omregulering for å opne for innlagt vatn på hyttene.
6. Orienterer om saker vedr. kontakt med kommuna, spesielt i høve veg og parkering.
7. Orientering om tenester frå Skjåk hytteservice, ved Tor Bruland.
8. Andre saker som kjem opp under møtet.

Middag ca kl. 20:00 – husk påmelding.

VEDLEGG:

Sak 3: Val av styre med varamedlemar

Forslag til nytt styre som konstituerer seg sjølv på første ordinære styremøte etter årsmøtet:

Kirsti Gjørvad	2014 - 2018	
Roger Howden	2015 - 2019	
Ingvild Bøstrand	2012 - 2018	
Kjell Warholm	2014 – 2018	
Bodil Berge	2015 – 2019	
Knut Harstad	2015 – 2017	
Sveinung Hovde	2016 – 2018	

Sak 4: Val av revisor

Per Bjerke, revisor 2017-2018.

Sak 7.1: Styret foreslår å innføre avvikande rekneskapsår for at det skal harmonere betre med rapporteringsperiodane i forhold til tidspunktet for årsmøtet.

- Vedtak til avstemming: Vi innfører avvikandre rekneskapsår med avrekning og rapporteringsperiode frå 1.juli til 30.juni i staden for 1.1. – 31.12. Foreslå å innføre dette f.o.m. 2017 og at neste rapportering omfattar 1.1.2017-30.6.2018.

Sak 7.2a: Styret foreslår fylgjande vedtektsending: §5 punkt 7.: forandre «andre saker» til «andre innmelde saker».

Sak 7.2b: Styret foreslår fylgjande vedtektsending: §5 punkt 8.: å fjerne punkt 8 «eventuelt».

Grunngjevinga for begge forslaga er at saker som skal omhandlast på årsmøtet skal vere kjent for alle medlemmane i forkant av årsmøtet, og må derfor vere innmelde og lagt ved innkallinga.

Sak 7.3: Styret foreslår å mylde Gml. Geirangerveg i hyttefeltet i månedsskriftet april/mai for å framskande snøsmeltinga og gjere vegen tidlegare køyrbar. I tillegg til sjølve vegen skal også parkeringsplassane ved vannhullet, ved brua og ved Smia myldast.